
 

REPUBLIKA HRVATSKA 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD DELNICE 

GRADONAČELNIKOV STRUČNI KOLEGIJ  

KLASA: 023-06/14-01/01 

URBROJ: 2112-01-30-40-4-15-242 

Delnice, 19. rujna 2016. godine 

 

Z A P I S N I K 

s 242. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 19. rujna 2016. godine 

u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi, 

voditelj Odsjeka za proračun i financije, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, 

imovinu, prostorno uređenje i promet, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice 

Delnice, Nikola Muvrin, direktor „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Alen Udovič, direktor GSC Delnice,  Mirna 

Janeš, voditeljica Programa pomoć u kući starijim i nemoćnim osobama i asistent u nastavi, Dražen 

Rački, djelatnik JVP Delnice, Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada, 

samouprave i uprave i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Zvezdana Jerković, Petar Hrg, Dragan Abramović 

umjesto kojeg sjednici prisustvuje Dražen Rački. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Ovotjedne aktivnosti najviše su se odnosile na izradu I. izmjena i dopuna Proračuna te Izmjenu 

Odluke o zaduživanju zbog dodavanja sanacije ulice odnosno asfaltnog kolnika na Trgu 138. 

brigade i Prolazu HŠ koja će se nakon prihvaćanja na Gradskom vijeću proslijediti na suglasnost 

u Ministarstvo financija pa u HABOR.  Izmjene proračuna, kao opći akt, stavljene su na web 

stranicu kako bi ih zainteresirana javnost mogla vidjeti. 

- Aktivnosti nakon provedenih izbora – unos podataka i druge radnje s time da iz državnog 

proračuna još nisu dobivena sredstva. 

- Ažuriranje podataka naplate prihoda. 

- Izrađeno je financijsko izvješće o utrošku sredstava za stalni prošireni sastav (izbori). 

- Aktivnosti vezane uz gradske poreze. 

- Kolega Briški kontinuirano radi na projektima za tržnicu, knjižnicu – mjera 7.4.1. 

- Poslani su pozivi i materijali za sjednicu Odbora za financije koja će se održati u utorak s 

početkom u 15 sati. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Jedna kolegica koristi godišnji odmor. 

- Predan je financijski plan za 2017. godinu, te izmjene i dopune Plana za ovu godinu. 

- Aktivnosti vezane uz prelazak na novi računalni program. 

- Nabava knjiga za ovu godinu je gotova, kupljene su sve knjige i potrošena sredstva po 

ugovornim obvezama. Sve nabavljene knjige su uvedene. 

- Komunikacija s Maticom hrvatske Čabar. 

- Dogovor s učenicom i njenim roditeljima radi preuzimanje nagrade za slikovnicu. 

- Uređenjem izloga obilježen je Međunarodni dan mira, 21. rujna. 

- Izdavanje opomena korisnicima s priloženim ponudama za kupnju knjiga koje su izgubljene ili 

oštećene. 

 



DAVORKA GRGURIĆ 

- Investicija uređenja ceste oko Doma zdravlja: pripremljen je prijedlog ugovora, napisane su 

obavijesti, dokumentacija je poslana PGŽ vezano za postupke bagatelne nabave kao i obavijest 

da nakon usvajanja na Gradskom vijeću pripreme prijedlog sporazuma kako bi 1.10. mogli 

krenuti s aktivnostima. Na tu temu danas je održan dogovor s nadzorom i izvođačem radova. 

- Što se tiče aktivnosti za parkiralište oko Osnovne škole, pripremljen je ugovor, dokumentacija 

je proslijeđena u PGŽ da budu upoznati sa stanjem papirologije. Nakon Županijske skupštine 

može se potpisati Sporazum. 

- U Parku kralja Tomislava montirane su svjetiljke i izvršene sitne preinake. Napravljena je 

analiza javne rasvjete na području Grada s obzirom na pitanja i česte neargumentirane 

primjedbe. Tako je 2009. godine potrošnja bila 583.000 kuna, ove godine 216.000 kuna. Ušteda 

je ogromna. 

- Aktivnosti vezane uz izradu Proračuna Grada vezano za Komunalni odjel. 

- Izmjena Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture, programa održavanja 

komunalne infrastrukture, te izmjena Programa utroška šumskog doprinosa pripremljeni su za 

sjednicu Odbora za komunalne poslove te Gradskog vijeća. 

- Na cesti za Razloge izvode se radovi na sječi šume. Izvođači su upozoreni na užasno lošu cestu, 

napravljen je zapisnik, a u tijeku je postavljanje znaka zabrane prometa za kamione nosivosti 

iznad 5 tona. 

- Završeni su radovi na Supilovoj ulici, zapisnik o primopredaji radova nakon uklanjanja 

nedostataka je napisan, svi atesti, dnevnici, knjige mogu se pohraniti u arhivu. 

- Izdavanje suglasnosti za prekope javnih površina, zakup javne površine za prodaju iz vozila, 

zakup javne površine za prezentaciju vozila. 

- Analiza poslovanja KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o. 

- Sastanak na temu e-županija. 

- Nakon dobivene primjedbe vezane uz neprimjereno korištenje objekta zgrade škole u Turkima 

napravljen je zapisnik nakon očevida na terenu. 

- Aktivnosti vezane za otkup stana u Lujzinskoj ulici 43 u Delnicama. 

- Aktivnosti na GIS imovini Grada. 

- Radovi na legalizaciji mrtvačnice. 

- Usporedba HT instalacija s ugovorom. 

- Ovrhe za komunalnu naknadu. 

- Popravak službenog vozila. 

- Očevid u Sedalcima vezano za HEP-ove radove na kabliranju visokonaponskih vodova u 

kupskoj dolini. 

 

NIKOLA MUVRIN 

- MO Crni Lug poslano je očitovanje u svezi rušenja stabala. Očekujemo povratnu informaciju. 

- Nabava novog korita-lavaboa iza mrtvačnice u Delnicama. Ističe problem konstantne krađe 

ubrusa u toaletu kod mrtvačnice. 

- Prihvaćena je ponuda Doma zdravlja za održavanje okoliša (oko 3.500 kuna). Od Doma 

„Turnić“ još nije dobiveno očitovanje za održavanje okoliša objekta u Radočaju. 

- U kotlovnici Radničkog doma postavljaju se kalorimetri. 

- Priprema za postavljanje sjedišta klupa u Parku kralja Tomislava. 

- Riješen je problem kapije na Gradskom groblju u Delnicama. 

- Priprema drva za Advent. 

- Košnja zelenih površina. 

- Učestalo je uništavanje klupa kod crkve te će biti potrebno staviti vaze ili nešto slično kako bi 

se klupe zaštitile. 

- Održavanje naselja Brod na Kupi i Crni Lug. 

- Nasipavanje makadam staze u parku. 

- Kontrola fontane. 

- Sve je više posla na uklanjanju lišća. 

 

 



MIRNA JANEŠ 

- Obiđen je dio korisnika u Delnicama i Lučicama, svi su vrlo zadovoljni našim uslugama. Nakon 

podužeg razgovora došli smo na „zelenu granu“, ljudima smo objasnili na što imaju, a na što 

nemaju pravo. 

- Dostavljene su fakture za plaćanje korisnicima. 

- Održana su dva sastanka s djelatnicima iz Lokava i Broda na Kupi. 

- Prema odluci Skupštine Udruge, jučer je održan sastanak s psihijatrom Lovrovićem iz 

Psihijatarske bolnice Lopača, a vezano uz psihološku pomoć za sve djelatnike i članove Udruge 

(što je svima potrebno s obzirom na posao i profil ljudi s kojima se radi). 

- Danas će se održati sastanak s djelatnicama iz Skrada. 

- Izvršen je tehnički pregled vozila. 

- Pružene su sve usluge pomoći u kući kao i osobne asistencije djeci s poteškoćama u razvoju. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Intervencija nije bilo. 

- Čišćenje garaža, izmjena ulja na pumpama, bravarski radovi na vozilu D7. 

- U tijeku je reparacija rolbe za snijeg. 

- Rad s korpom. 

- Izrada Financijskog plana. 

- Vježba u Vratima s fužinskim DVD-om. 

- Prošlog vikenda „B“ ekipa osvojila je prvo mjesto na takmičenju. 

 

ALEN UDOVIČ 

- Platak: košnja skijaške staza sve do kraja listopada, pripreme za skidanje ljetnih sadržaja, od 

1.10. Platak ide u pripremu za zimsku sezonu.  

- Dovršetak građevinskih i elektro radova na području Radeševa i Pribeniša. 

- Danas završava natječaj za kafić na Platku (na dnu i na vrhu Radeševa). Ima zainteresiranih 

ugostitelja. 

- Dovršetak radova na pomoćnom nogometnom igralištu u Delnicama kao i u Kuglani gdje smo 

u fazi nabavke linoleuma kako bismo zaokružili cjelinu. 

- Servisiranje stroja za ravnanje leda. 

- U tijeku su pripreme za skidanje plastične podloge u Multifunkcionanoj dvorani. 

- Danas završava javna nabava za tribine i semafor. 

- Popravak oluka na terasi bazena. 

- Za sada su dogovorena dva hokejaška turnira kao i jedna međunarodna utakmica koja bi se 

odigrala u prosincu. U dogovore se uključio predsjednik Hrvatskog hokejaškog saveza te 

Zagrebački hokejaški savez. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Aktivnosti vezane uz rebalans proračuna i priprema materijala za Gradsko vijeće. 

- Održan je sastanak na temu projekata koji će biti aktualni u sljedećem razdoblju, a koje bismo 

prijavili za EU sredstva. 

- U tijeku je dogovaranje sastanka na temu procjene zemljišta PZ K1 – Podrebar. 

- Aktivnosti vezane uz popravak zida uz Hotel „Risnjak“. 

- Održan je sastanak s predstavnicima Veleposlanstva Mađarske na temu suradnje njihovih i naših 

poduzetnika. 

- Zainteresiranim investitorima za tvornicu papira te za proizvodnju PVC čizama dostavljeni su 

svi traženi podaci o našim poslovnim zonama, te praznim halama koje nisu u našem vlasništvu. 

- Sastanak na temu e-županija. 

- Dostava podataka koji se odnose na naš ugovor s HT-om za pravo služnosti. 

- Zavodu za javno zdravstvo, na njihovo traženje, dostavljene su informacije o vodovodima koji 

nisu na upravljanju komunalnim društvima. 

- Kontakt s Ministarstvom obrane na temu naše ovrhe za komunalnu naknadu. Rečeno je da će 

nam ovrhu vratiti, te da sve što ide prema njima treba ići putem Državnog odvjetništva. 

 



TOMISLAV MRLE 

- Pripremljen je materijal za sjednicu Gradskog vijeća. 

- Rad na odlukama i ugovorima za OŠ vezano uz prijevoz učenika, turnir u nogometu, rješenja 

za novorođenčad, za Gradsko vijeće pripremljena su financijska izvješća vrtića i izvješće o radu 

za prošlu pedagošku godinu. 

- Aktivnosti vezane uz izmjene odluka o stipendijama. 

- Izrada zapisnika sa sastanka za Advent. 

- Izrađene su odluke o prodaji zemljišta u PZ Kendar, o prodaji stana u Zagrebu, a radi se i na 

provedbi elaborata etažiranja u Lujzinskoj cesti 43 u Delnicama. 

- Nastavak aktivnosti na zaštiti na radu, ovlaštene osobe upoznali smo s papirologijom. 

- MO Turke upućen je dopis u svezi pismenog podneska mještana Turki, sazvana je i sjednica na 

tu temu. 

- Top tema ovoga tjedna je sistematizacija odnosno aktivnosti oko koeficijenata za službenike i 

dužnosnike. Uslijedilo je razočaranje sa svime što nam slijedi od iduće godine te će i nama biti 

potrebna psihološka pomoć. Sve više obveza svaljuje se na JLS a osobni dohoci srezani su do 

boli. Neki od službenika bit će vrlo razočarani. 

 

 

 

Dovršeno u 8,40 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika       Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 

 

 

 

 

 

 


